
Zápis č. 5 z jednání Finanční komise AS VŠE 

 

Datum a čas jednání:  16. června 2022 od 17:00  

Přítomni:  prof. Vančurová, Ing. Ševčíková, Mgr. Čapková, PhDr. Váňa, Bc. Koten, Bc. 

Nikerle 

Omluveni:      Bc. Staněk, doc. Mazouch, Ing. Korejs 

 

Finanční komisi AS VŠE byly předloženy k projednání následující materiály: Změna Statutu VŠE, 

Změna stipendijního řádu VŠE, Schválení načerpání části účelového bankovního úvěru k zajištění 

spolufinancování dotačních projektů studentských kolejí VŠE Jarov a Výroční zpráva o činnosti VŠE 

za rok 2021.  

Finanční komise neshledala důvod, proč by se měla zabývat Výroční zprávou o činnosti VŠE za rok 

2021. 

Finanční komise projednala předložené dokumenty. V rámci diskuse zazněly různé připomínky a 

náměty přítomných členů finanční komise. Po diskusi proběhlo hlasování s následujícími závěry, které 

byly přijaty jednomyslně: 

Finanční komise AS VŠE doporučuje ke schválení změnu Statutu Vysoké školy ekonomické v Praze.  

Finanční komise AS VŠE doporučuje ke schválení změnu Stipendijního řádu VŠE.  

Finanční komise AS VŠE doporučuje ke schválení načerpání části investičního bankovního úvěru ve 

výši 80,5 mil. Kč na rekonstrukce kolejí VŠE Jarov po doplnění informace týkající se reálnosti dotačních 

titulů na investice, které mohou být ohrožení z důvodu rozpočtové krize a dalších mimořádných 

rizikových faktorů. Informace by měla obsahovat i vyjádření k tomu, jaké fáze projektu rekonstrukce 

kolejí jsou již nezastavitelné. Usnesení Finanční komise, které se týká načerpání části investičního 

bankovního úvěru, bylo přijato na základě následujícího stanoviska:  

Finanční komise AS VŠE doporučuje Senátu AS VŠE, aby požádal pana kvestora o zpracování analýzy 

rizik investičních výdajů spojených s úvěrovým financováním v nadcházejících letech včetně 

zpracování krizových scénářů (zejména s ohledem na změny úrokových sazeb, růst cen energií a další 

rizika). 

Usnesení ve všech bodech schválila Finanční komise všemi hlasy přítomných senátorů. 

 

 

 

Praha 16. června 2022   

Zapsala: Michaela Ševčíková, členka Finanční komise AS VŠE 

Schválila: Alena Vančurová 


